
Universitetets forskningsutvalg 
Møte 4. september 2014 
1300‐1530 
Kollegierommet  
 

Protokoll‐utkast 
 
Til stede: Anne Lise Fimreite, Anne Christien Johannessen, Einar Thomassen, Inger Hilde Nordhus, 
Annelin Eriksen, Robert Bjerknes, Berte‐Elen R. Konow, Lise Øvreås, Kari Loe Hjelle, Karin 
Rydving, Monika Sandnesmoen, Fredrik Vikse, Sigbjørn Løland Torpe, Susann Strømsvåg. 
 
Fra Forskningsadministrativ avdeling: Heidi A. Espedal, Bjørn Einar Aas,  
 

I. Godkjenning av innkalling og saksliste 
Sakslisten ble godkjent. 
 

II. Protokoll fra møte 15. mai 2014 
Protokollen ble godkjent 
 
Referat fra fellesmøte FU‐UU 17. juni 
Referatet ble godkjent 
 

III. SAKER 
 

FU 14/14  Infrastrukturutvalg 
Saksforelegg var utsendt med sakslisten. Prodekanene Robert Bjerknes og Lise 
Øvreås innledet til diskusjon. Deres presentasjoner følger vedlagt : MOF, MN). I den 
etterfølgende diskusjon ble det uttrykt stor oppslutning om ideen om et 
infrastrukturvalg ved UiB. Det ble lagt vekt på at infrastruktur også omfatter 
bibliotek, digitale og ikke‐digitale samlinger.  
 
Utvalget gjorde følgende enstemmige vedtak: 
 

1. Forskningsutvalget slutter seg til forslaget om 

opprettelsen av et institusjonelt, representativt utvalg for 

forskningsinfrastruktur ved Universitetet i Bergen. 

2. Utvalget anbefaler universitetsledelsen, med 

utgangspunkt i saksforelegg og innspill som fremkom i 

utvalgets møte 4. september, om å foreta en videre i 

utredning av saken med sikte på fastsettelse av mandat 

og sammensetning samt oppnevning i løpet av 

inneværende akademiske år. 

 

 

FU 15/14  Neste utlysning av sentre for fremragende forskning – SFF – høsten 2015 
Orientering fra Forskningsrådet var utsendt med sakslisten. Fungerende 
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avdelingsdirektør Heidi Espedal orienterte om mulige endringer i 
søknadsprosedyren. Ved fakultetene er det men det er en viss usikkerhet med 
hensyn til prosedyrene for den neste søknadsrunden, men i fagmiljøene arbeides 
det aktivt med en rekke skisser og utkast til mulige søknader om ny sentre for 
fremragende forskning. UiBs internprosess for neste års SFF søknadsfrist legges som 
egen sak i FU i et senere møte. 
Utvalget tok saken til orientering 

 
 
III.   Orienteringer 

a.  Strategiprosess. 
Prorektor Anne Lise Fimreite orienterte. Stortingsrepresentantene fra Hordaland ble 
orientert om arbeidet 26. august. På Litteraturhuset holdes åpent møte 21. oktober. 

b.  Status for evalueringene av hovedsatsningene 
Viserektor Anne Christine Johannessen orienterte. I evalueringen legges det vekt på 
merverdien av satsingene. Intervjuer med panelene foretas 8‐10 oktober (marin 
forskning) og 13‐15 oktober (utviklingsforskning). Evalueringsrapportene vil foreligge 
i 14. november (marin) og 21. november (utviklingsforskning). 

c.  Open Access – finansieringsmulighet i NFR 
Vedlegg var utsendt med sakslisten 

d.  Infrastruktursøknader ‐ status 
Vedlegg var utsendt med sakslisten. 

e.  Organisasjonsutvikling – status for delprosjekter 
Prorektor Anne Lise Fimreite orienterte og pekte bl.a. på delprosjektene som er 
viktige for Forskningsutvalget; bla prosjektene om søknader for økt konkurransekraft 
og forskerutdanning. Hjemmesider for organisasjonsutvikling: 
http://www.uib.no/ouprosjekt/78466/om‐organisasjonsutviklingsprosjektet 
 

f.  Fremdriftsrapportering i forskerutdanningen – høst 2014 
Rådgiver Anne Beate Maurseth orienterte.  Kvalitetssikring av data vil være 
arbeidsbesparende. Prosessen er blitt strammere siden i fjor, bla. med færre 
purringer. 

 


